
Zapisnica z Rady §koly Rab6ice
16.09.2021

Pritomni:
Peter Tafawha -pritomny
lng. Be6ta Lubov6, PhD. -pr'itomna
A4gr. Moni.Aa A4i-A/qsa'Aov5 -prftomna -zapisovatel'ka
Dana Florekov6 -pritomria
JUDr.  Zuzana  [asf'a'koya'  Spuch/gkova'  -  neprftomna,  svoju  nepritomnost'  ospravedlnila

z d6vodu odcestovania
Martina Bubl6kov6 - pr'itomna
Peter Vons - pri'tomny -overovatel' zapisnice
A4gr, A4arfa Chromekova' -pritomna -overovatel'ka zapisnice
Milan Klinovsky -pritomrty
/ng. Jozef A4orde/ -nepritomny, svoju nepritomnosr ospravedlnil tym, Ze rna in6 povinnosti
Mgr. Eva Mordelov6 - pr`itomr\a
PaedDr. Viera Bal6kov6 - pritomna

Zasadnutie  Rady  §koly  sa  za6alo  ohliadkou  priestorov  §koly  pre  vytvorenie  lep§ie  obrazu
technicko-materialneho stavu §koly.

Otvorenie zasadnutia

::o£;:°+::fisR:rdoygr:km°:yin(R§)vBroezdvsaendkae,Pk['#a:cvh§veat,i.#aszotlv6aans,,t::nych6Ienov.Tl'toboli
Hlasovanie..     `

Za-9
Proti - 0

§tatdt rady §koly
V§etkym   prl'tomnym   bol   zaslany   navrh   §tatdtu   rady  §koly   na   mailove   adresy,   aby   mali
moznosf  sa   stymto   oboznamit'.   Na   doplnenie   bolo   navrhnute   ustanovenie   o zvukovom
zazname,  ktofy bol doplneny do §tatdtu v 61. 6,  bod 8,  pism. b.
„Na  zasadnuti  rady  Skoly  sa  bude  vyhotovova{  zvukotry  zaznam  rle  di.kt.af9n,  za  q5e.Ipm,'.zjednodusenia vyrfotovojan.Ia zapisnice.  Po vyhotov.epi I.±pisricp a jej .nas!edrom  schval?Ti

dude tento zvuwiovy zaznam vymazany.  Na Ziadne  ine  d5ely tento zvukovy zaznam  nem6Ze
byt' pOuzity."
V takomto zneni bolo hlasovan6 za §tatdt §koly.
Hlasovanie..

Za-9
Proti -0

Peter Vons  navrhol  vyhotovovanie  kamerov6ho zaznamu  na  zasadnuti'  R§  a jeho  nasledn6
zverejnenie   na   internete.   V naslednej   diskusii   pritomnf  6lenovia   R§   vyjadrili   svoj   nazor,
vzhl'adom   na  to,  Ze  zasadnutie   RS  je  verejne  a kazdy  kto   prejavi  zaujem  sa   ho   m6Ze
zd6astnit'.
Hlasovanie-.

Za-2
Proti - 7

Aktualizacia §kolsk6ho vzdelavacieho programu



O aktualizacii   §kolskeho   vzdelavacieho   programu   pritomnych   informovala   PaedDr.   Viera
Balakova, pri6om podklady boli 6lenom zaslan6 na mailov6 adresy.
V§etci  prltomni vyjadrili svoj stlhlas.

Koncep6ny zamer rozvoja §koly
O koncep6nom    zamere    rozvoja    §koly    pritomnych    taktiez    informovala    PaedDr.    Viera
Balakova,  pri6om podklady boli 6lenom zaslan6 na mailov6 adresy.
V§etci pritomni vyjadrili svoj sdhlas.

Informacja    o    pedagogicko-organiza6nom    a    materialnoltechnickom    zabezpe6eni
vychovnovzdelavacieho procesu
K pedagogicko-organiza6nom a materialno-technickom zabezpe6en i vychovnovzdelavacieho
procesu   sa   vyjadrila   PaedDr.   Viera   Balakova,   pri6om   podklady   boli   6lenom  zaslan6   na

Tyab':°vve6n]:dprreesdy2azsa;rd°#timsRsi teJt°  6asti  Vykonala  ohlladka  priestorov  §koly  a §ko|sk6ho
V§etci pritomni vyjadrili svoj sdhlas.

Diskusia

#:jb:rz'.§eit:'r`##°#3:F'%r::beznedohodnutynal2.1o.2o21,pri6omterminyd'al§fchpofad
boli ur6ene na mesiace februar, jdn a august.

¥7ecnvo'.5|¥R§sainformova|iup.riaditel'kyohl'adomtermi'novvycvikova§kolyvprirode.
P/avecky  tycvt.A  -  §kola  do  konca  09/2021   zistf  a ur6f  datumy  moznych  realizacii

vycvikov.  Tieto  je  mozn6  vykonaf  na  Mestskej  plavarni  v Tvrdo§ine,  kde  by  bola  kratsia
cesta,   ale  je   tarn   chladna   voda.   Inou   alternativou  je   Aquapark   vDolnom   Kubine,   kde

8Eo°,S'keadnry;Cdhar°nka°vcrhh:jje:°#e2'izo°r¥:::jv%:Vn!#mickej   situacii,   aby   boli   deti   rozdelene  do
men§i'ch  skupiniek  (6-7  deti),  aby  sa  eliminovalo  riziko  nakazy.  Je  v zaujme  deti',  rodi6ov
a nakoniec   aj   §koly,   aby   bol   tento   vycvik   realizovany,   nakol'ko   uZ   v predchadzaj.dcom
§kolskom roku tretiaci ani §tvrtaci tento vycvik neabsolvovali.

Lyzi.arsky  vycvi.k -  p.  riaditel'ka  vyslovila  prfsl'ub,  Ze  §kola  vyvinie  maximalne  dsilie,
aby   aj   tento   vycvik   bol    realizovany,    samozrejme   vzhl'adom    na   pandemickd    situaciu
a`yz]arsskAeo/Pa°#n:bye._tentopobytdetivpredos|ychrokochabsolvova"apretoajvtomto

smere §kola pripravi plan termi'nov,  a miest do najbliz§ej  RS.

Person6Ine obsadenie vyu5ujdcich
6lenovia  RS  zo  strany  rodi6ov  upozornili  na  problem  personalneho  obsadenia  vyu6ujucich,
k.t.Qre  su  riesen6  dlhodobo.  Pani  riaditel'ka  k teito  problematike  uviedla,  Ze  v dohl'adnej  dobe
zvola   rodi6ovske   zdruzenie   dotknutych   tried,   kde   bude   otomto   probl6me   diskutovan6
osobne a detailnejsie.

Asistenti integrovanych detl'
Na  §kole je  13  integrovanych  deti,  pri6om  §kola  rna  uvazok  na  3,5  asistenta.  §kola  pracuje
na    vytvorenf   vzdelavacieho    planu,    nakol'ko   tomuto    predchadzajd    vstupn6    ro6nikov6

Rr§V[:;Eyv'a|:b!3kso:u|°Sap#Cjoeh|.adorn   tejto    citiivej    prob|ematiky    prebiehala    intenzivnej§ia
komunikacia s rodi6mi  integrovanych deti,  aby sa predi§lo zbyto6nym  nedorozumeniam.
Vzdel6vacie kra2ky, §kolsk6 poukazy
Martina  Bublakova  poukazala  na  problematiku  krtizkov  na  §kole.  Na  zaklade  zverejnenych
dokumentov je zrejm6, Ze v §kole sa vedie 22 krdzkov.  Namietala fungovanie tychto krdzkov
v uvedenom  rozsahu.  Pani  riaditel'ka k tomuto  uviedla,  Ze vsetky krdzky v priebehu  minul6ho
§kolsk6ho  roka  fungovali  v ramci  moznostf,  vzhl'adom  na  epid6miu.  Rada  §koly  odpord6a



lep§iu  komunikaciu  a zverejnenie  jednotlivych  kruzkov,  ich  6asov  prebiehania,  vyu6ujdcich
a zu6astnenych Ziakov (napr. v Edupage).
Milan  Klinovsky upozornil  na d6lezitosf vzdelavacich  poukazov,  ktofe  rodi6mi  podpisane deti
odovzdavali  v  §kole.  Na  zaklade  tychto  poukazov  Skola  ziskala  finan6n6  prostriedky,  ktore
v stl6asnosti m6Zu byt' vyuzivan6 aj na pom6cky.
Rada   §koly   odpord6a,   aby   §kola   zverejnila   informacie   o pouziti   takychto   pefiazi   (napr.
stranka  §koly,  Facebook  Skoly).  Ak  vzdelavacie  poukazy  nebudd  odovzdan6,  §kola  bude
ukratena  o  prostriedky,  ktor6  by mohli  byf v samotnom  d6sledku vyuzit6  pri vzdelavanf deti.
Tak6to financie  budd  zahrnute aj  do  rozpo6tu  §koly.  Toto  by  bolo vhodne  najme  na obnovu
d6very medzi rodi6mi a §kolou.

Zvon5ek do druziny, telef6n
Predseda  rady  predniesol  poziadavku  zo  strany  rodi6ov,  6i  by  nebolo  mozn6  mat' v druzine
nejaku formu zvon6eka,  resp. telefonu,  kde by rodi6ia nahlasili, Ze si  uZ m6Zu deti vyzdvihndt
pred   §kolou   a nemuseli   by  vstupovat'  do   priestorov  §koly,   aj   vzhl'adom   na   pandemicktl
situaciu.  Obdobny system funguje aj na inych §kolach.
Pani  riaditel'ka uviedla, Ze preveri' moznosti zabezpe6enia telefonu v druzine.
Toto   sa   tyka   len   §kolsk6ho   klubu   deti   na   prvom   stupni,   nakol'ko   deti   vM§   sd   e§te
nesamostatn6   vobliekani   a u6itel'ka   ich   m6Ze   odovzdar   len   rodi6om   a presne   ur6enym
osobam.
Zarovefi   sa   viedla   diskusia   ohl'adne   ranneho   otvarania   §kolsk6ho   klubu.   Pani   riaditel'ka
uviedla,  Ze  u  rodi6ov  zisti  ich  zaujem  o odovzdavanj  deti  do  Skolsk6ho  klubu  po  otvoreni'
§koly  o 06.30  a pokial'  by  rodi6ia  prejavili  zaujem  v dostato6nom  mnozstve,  vie  zabezpe6ir
miestnost',  kde by deti mohli travit' Gas do za6iatku vyu6ovania.

Ziacka 5kolsk6 rada
Predseda   RS   sa   informoval   ohl'adom   Ziackej   §kolskej   rady.   Tato   na   §kole   v minulosti
fungovala,  av§ak  v poslednom  obdobi  tdto  suplujd  hlavne  Ziaci  deviateho  ro6nika.    Tento
in§titdt  je  pre  deti  d6lezity,  vzhl'adom  na  vychovu  detf  k zodpovednosti,   komunikatrvnosti
a kompromisom.  Sd  to  pre  nich  prv6  skdsenosti  s vol'bami  -uvedomenie  si  d6lezitosti  ich
hlasu   a naslednych   d6sledkov.   Ide   o   vychovu   d'al§ej   generacie   vasertrvnom   duchu   so
schopnost'ou po6dvat' inych a re§pektovat ich poziadavky.
Pani  riaditel'ka sa vyjadrila,  Ze  m6Ze d6jsr k opatovn6mu  zavedeniu,  av§ak to  bude  naro6n6
po sktlsenostiach z predo§lych rokov,  kedy bol problem so spravanrm hlavne star§ich Ziakov.
Tento problem by sa mozno mohol odstranir stlstavnou vychovou v tomto procese.

Testy na Covid 19
Martina  Bublakova  upozornila  na vzniknut6  probl6my a chaos  pri  preberani testovacich sad,
ktofe boli  nekompletn6.  Pani  riaditel'ka sa ospravedlnila za tuto chybu,  ktofa bola sp6sobena
tym,  Ze  pri  prerozdel'ovani testovacich  sad  pomahali  aj  Zia6ky  deviateho  ro6njka.  V d'al§om
baleni'  bola  tato  chyba  odstfanena.  Pani  riaditel'ka  uviedla,  Ze  rodi6om,  ktorl'  sa  dopytujtl
doplnenia sad vychadza v dstrety a tieto nedostatky stl riesen6.

Edupage
V ramci   diskusie   sa  vzniesla   vlna   otazok,   poznamok  a pripomienok  ohl'adne  fungovania
Edupage   na  §kole.   Ktomuto   lng.   Beata   Lubova,   PhD.  oznamila  datum   spustenia  tohto
projektu   ato   po   15.09.2021,   najnesk6r   v§ak   do   30.09.2021,   ked'Ze   uveden6mu   musi
predchadzat nahlasovanie udajov do ASC agendy a nasledn6 preklopenie agendy.

Kamerovfr system
6lenovia rady navrhli, aby boli vypracovane projekty na kamerov6 zabezpe6enie, na ktore by

§:o#:th{LV¥upzr;:s:£rnoecjfk#r:j::,:¥,ua§nf::8ydvBo°r;:::kvo[,:8nsaz:£:tzop:i,:,akaamoe5::ys:ryesttaev:
s vandalizom  a ni6enfm   spolo6neho  majetku.  V  nasledujdcom  obdobi'  by  sa   pokra6ovalo
v priestoroch   §koly,    ked'Ze   tieto   zabery   by   sltlzili   na   bezpe6nost'   Ziakov,    ich   majetku



amajetku    §koly.    Stouto    problematikou    bol    uZ    oboznameny    aj    pan    starosta,    ktofy
s uvedenym  zamerom  a postupom  sdhlasi.   Uveden6  by  bolo  zahrnute  do  rozpo6tu  §koly
v roku 2022.

Skrinky na osobn5 veci Ziekov
Pri  ohliadke §koly 6lenovia  SR upozornili  na  nedostatok,  a to Ze Ziaci  nemaju  skrinky,  kde  by
si  mohli  odlozit' svoje  osobne  veci,  napr.  aj  veci  telesnd  vychovu.  Rie§enie  by  bolo finan6ne
naro6ne,  av§ak  toto  by  sa  mohlo  vyrie§if  rozdelenim  realizacie  do  viacelych  etap,  kde  by
mohli  byt' vyuzite aj  r6zne fondy.

Vybavenie a. zariadenie Sk6Ikarsk6ho dvora
Predseda  R§  navrhol,  aby na naprojektovanie Skolskeho dvora  boli oslovenf mladf architekti
-  §tudenti  z oboe.  Nakol'ko  sa  obec  zapojila  do  projektu  financovania  obdobn6ho  zameru,
bolo  by vhodn6 vytvorit' dlhodoby  plan  (5-6  rokov),  ktofy  by  bol  realizovatel'ny vjednotlivych

:t:£FoC:}t,Svdy6uaz:;::6t:]tz?a£#.n#sb.y  m°h'°  byt'  Premiestnenie  dopravn6ho  ihriska  tak,  aby

Parkovanie bicyklov v are6Ii §koly

;§dy§:e:a2dr:ep:d#!y;6sieu#p:ex:oa::udpyh:P2!°VaJ'p?:papdaen'pr:ird:tbe}'k:}abbo¥[ba:''dzori#::::::i::y::

Parkovanie pred Z§ a M§
Peter Vons poukazal  a problematiku  parkovania v areali §koly a vyjadril  svoj  nesdhlas.  Podl'a
neho  by  bolo vhodn6,  aby v§etky auta  parkovali  pri  OU,  6im  by sa zabezpe6ila  bezpe6nost
detl' pohybujtlcich sa v areali §koly.
Obdobny  problem  sa  rie§i  kazde  rano  pred  MS,  kde  rodi6ia  parkuju  svoje  auta  chaoticky,

;:::%a:ak¥oZ#°s:n:a%RTdezdazupjr[.t§:t:,£r°b;,6sT,;Vvrohr:,,,Pp.ayk°onvsa:jyerj:i:,sT::kory:,vmedmej::Lnea[:
bude nutn6 rokovat' so zriad'ovatel'om §koly.
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